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Voorzitter, de begroting 2019 onleesbaar; Allereerst een 

algemene opmerking. De begroting is voor onze burgers als een 

huishoudboekje waarin je keuzes moet maken wat je kan 

besteden. De gemeentelijke begroting is hetzelfde, je moet 

keuzes maken en prioriteiten stellen. De Oosterhouter wil een 

groene, gezonde en veilige leefomgeving en mogelijkheden en 

kansen op alle fronten benutten. De Oosterhouter weet ook heel 

goed dat je een dubbeltje maar een keer uit kan geven en daarin 

zit volgens GBV de kans. Gaan we voor een reconstructie van de 

bromtol of hebben we de jeugdzorg graag goed op orde? Of 

denkt u dat de Oosterhouter zit te wachten op een nieuw 

stadhuis. Allereerst is van belang dat we de begroting kunnen 

lezen en begrijpen en dat is nu niet het geval! 

 De programmabegroting mag absoluut meer beperkt blij

ven tot de hoogpunten. Zodat onze Oosterhouters in ee

n oogopslag kunnen zien wat de in- en uitgaven zijn. 

Gezond Burger Verstand vindt dat de begroting nu alle

en leesbaar is voor ingewijden in de Oosterhoutse adm

inistratie.  Ook bereiken ons veel klachten van burge

rs die helemaal geen touw kunnen vastknopen aan deze 

begroting .Er mag ook gerust gezegd worden dat de vra

genmarkt  geen succes geworden is, want als er op ges

telde vragen afwijzend gereageerd wordt of er komt ge

en antwoord op gestelde vragen, dan heeft dit geen en

kel nut, integendeel wij worden monddood gemaakt. Nee

m als voorbeeld de compostering; De totale kosten zul

len volgens u €83.000,- dalen zonder dat u ergens ver

antwoord hoe u hieraan komt. 

Op de vraag naar de gespecificeerde meeropbrengten van de 

compostering krijgen wij geen antwoord. Voorzitter, wij 

verwachten vertaald te zien welke meeropbrengsten inclusief de 

eigen gemeentelijke stortkosten en de verminderde kosten van 

personeel ,materiaal en overheidskosten en niet te vergeten de 

inkomsten van de compost verkoop en opbrengsten van 

stortingen van andere gemeenten en bedrijven. Wij verwachten 



voorzitter dat er duidelijk wordt wat het voordeel voor onze 

Oosterhouters is. Wij vermoeden dat deze privatisering onze 

Oosterhouters juist veel geld gaat kosten. En dit staat nog los van 

de benadeling van de agrarische bedrijven die met een 

stookverbod hun snoeihout moeten afvoeren. Kan de 

portefeuillehouder ons inzicht geven, zodat wij dan op dit punt 

deze begroting kunnen accepteren? Voorzitter u begrijpt toch wel 

dat er geen enkele ondernemer naar Oosterhout komt om 

vliegen te vangen? Graag horen we reactie hierop! Voorzitter 

duurzaamheid Op de Hilleput een windmolenpark creëren om 

duurzame stroom op te wekken met eventueel een zonneakker 

zodat de bewoners van Dommelbergen hier zo weinig mogelijk 

last van hebben en wij een aardige groene duit verdienen en niet 

de ontwikkelaars als je ze in de Oranjepolder gaat plaatsen 

Gezond Burger Verstand pleit ervoor de begroting om  

te zetten in een leesbare variant voor onze inwoners 

en daarom de volgende motie; 

Voorzitter, de begroting 2019 en ruimte voor ruimte; In de 

inleiding heeft u het over ruimte voor ruimte binnen ons eigen 

domein gebruiken .Voor Gezond Burger Verstand een goede 

benoeming van dit item, maar wat bedoeld dit college nu 

werkelijk met ruimte voor ruimte? Bij de huidige regeling schuift u 

met agrarische bedrijfsgebouwen t.b.v. burgerwoningen dit is n.l. 

ook verschuiving van het agrarische domein naar 

woonbestemming. De clou van het verhaal is juist het schuiven 

van het ene domein naar het andere domein met creatieve 

oplossingen en vakmanschap, waardoor het totaal meer kan 

worden dan de som der delen. 

Heel bijzonder dat het college bij ruimte voor ruimte de 

begrenzing bij eigen domeinen aangeeft, terwijl het behalen van 

de winst juist over de domeinen heen wordt gecreerd. 'Niet het 

college staat centraal! De Oosterhouter en diens welzijn staat 

centraal in de visie van Gezond Burger verstand en met een 

beetje ondernemerschap kan je grote stappen zetten waarbij 

de kwaliteit omhoog schiet en de kosten naar beneden 



vliegen.' Veel voordelen zijn te halen binnen het sociaal domein, 

met in dit geval aan de ene kant het hebben van een huisdier wat 

eenzaamheid voorkomt en een hoger welzijn voor de mens, maar 

ook een vorm van therapie welke onder meer zorgt voor meer 

beweging en het hebben van een betere dagbesteding .Op zijn 

boerefluitjes gezegd er komt minder belastinggeld binnen maar 

op korte en langere termijn verdiend het zich dubbel en dwars 

terug door minder kosten aan !!!!! Gezond Burger Verstand gaf 

hierv een klein voorbeeld ; “ de door ons beoogde afschaffing van 

de hondenbelasting. Deze brengt in de huidige begroting 

€149.000 op, waarvan €30.000 afgaat voor de 

belastingsamenwerking West-Brabant en waardoor er nog 

€119.000,- over is. Omdat er geen antwoord is gegeven op vragen 

van Gezond Burger Verstand over waar dit geld specifiek aan 

besteed wordt, stellen wij dat we veel kunnen besparen op 

handhavers en opruimen van de hondenpoep en ook kunnen 

verdienen ten gunste van het social domein. Door de 

hondenbelasting in de komende twee jaar af te bouwen en de 

jaarlijkse kosten te dekken uit opbrengsten door het verder 

stimuleren van burgerbetrokkenheid bij onderhoud openbaar 

gebied/plantsoenen ,bij voorkeur in de eigen wijk, waardoor 

minder werk hoeft te worden uitbesteed ,daarom de volgende 

motie; Voorzitter een andere manier om gelden te genereren 

voor de zorg is de rotonde Bromtol niet te verdubbelen n.l. Na het 

plaatsen van de verkeerslichten aan de Haasdijk zijn de 

problemen bij de Bromtol opgelost en kan met wat aanpassingen 

aan rotonde een en ander worden verbeterd met behoud van de 

aansluiting Den-Hout vandaar de volgende motie Voorzitter, de 

begroting 2019 is een gebrek aan burgerparticipatie, een gebrek 

aan vertrouwen in de deskundigheid van onze inwoners; Het is 

pijnlijk te moeten constateren dat de vragen die gesteld zijn op de 

vragenmarkt niet beantwoord zijn, nog erger is het feit dat bij de 

vragenmarkt over jeugdzorg een muur werd aangetroffen, vanuit 

wantrouwen werden vragen afgehouden en expres niet 

beantwoord. Op de vraag wat de sluiting van Lievenshove voor 

gevolgen heeft op de overschreiding op het budget jeugdzorg 

werd geantwoord dat de raad hier niets mee te maken heeft!!!!!!! 



Heeft de Oosterhoutse gemeenteraad nu ineens geen 

controlerende taak meer of is het de bedoeling dat dit geld voor 

andere doelen aangewend wordt ??? Het zou zo maar kunnen zijn 

dat dit een voordeel van 1,5 miljoen euro kan opleveren of 

misschien nog meer.............of minder wij weten het niet. Wij 

willen een klein gedeelte van dit overschot inzetten t.b.v. de 

ontwikkeling van een Living Museum, gekoppeld aan de 

Pannenhoef en/ of stichting Bock. 

 

Graag hadden wij van Gezond Burger Verstand de Tasc Force 

jeugdzorggelden ter hoogte van 600.000 euro t.b.v. preventie 

ingezet en de ervaringsdeskundigen en gespecialiseerde beroeps 

beoefenaars te vragen om samen tot een kwalitatieve oplossing 

te komen om de budgetoverschrijding te laten verdwijnen met 

verhoging van de kwaliteit, maar u koos ervoor dit geld te 

stoppen in drie accountacie, nog meer overhead, nog meer 

papier vuilmaken terwijl de oplossingen op straat liggen. Ons 

maatschappelijk kapitaal is groot, maar je moet het wel willen 

zien liggen. Pak het op en regel burgerparticipatie! Met het 

zoeken naar een nieuwe burgemeester waren we goed op weg, 

input is op alle manieren opgehaald, net zoals bij de 

toekomstvisie 2030. Aandachtspunt is het feit dat we er met het 

enkel ophalen van informatie niet zijn. Het is mooi dat 

wethouders en ambtenaren de informatie binnenhalen, maar 

daarmee begint het proces pas. Hiermee is het nog geen 

participatie, participatie vraagt om een vervolg, deelnemers 

hebben er recht op om te weten wat er met hun inbreng gebeurd 

is. Oftewel beargumenteerde terugkoppeling, waarom punten wel 

of niet opgenomen zijn in een besluit of conclusie en mogelijkheid 

hierop nogmaals te reageren maakt dat deze inbreng participatie 

genoemd mag worden. Het wordt tijd dat we met elkaar heldere 

kaders opstellen voor meer burgerbetrokkenheid  

(burgerparticipatie en co-creatie). Voorzitter de veiligheid de 

politie geeft zelf aan dat er bij gebrek aan personeel er regelmatig 

geen manschappen in Oosterhout beschikbaar zijn dit komt ook 

naar voren in de burger-enquête welke een dalende waardering 

aangeeft,. Voorzitter er word nog steeds gesproken over 



verplaatsing van de kinderboerderij het M.E.C. het mag duidelijk 

zijn onze burgers willen dit niet dus leg je daar bij neer, dan ook 

de formatie uitbreiding welke fors in de papieren loopt Voorzitter 

de begroting 2019 samengevat wie zijn gat verbrand moet op de 

blaren zitten. De bruisende binnenstad Gezond Burger Verstand 

heeft vorige week ingestemd met verlaging van parkeertarieven 

om de burger en ondernemers tegemoet te komen ten koste van 

de begroting. Gezond Burger Verstand vind dat partijen die de 

ondraaglijke kosten hebben veroorzaakt dit zelf behoren op te 

lossen en niet de burger er voor op te laten draaien. Wij zijn altijd 

tegen deze geldopslokkende investering geweest en als je de 

binnenstad wil laten bruisen dan moet je de mensen zien binnen 

te krijgen en te houden koste wat kost moeten wij de binnenstad 

bruisend zien te krijgen want zonder dit word Oosterhout 

centrum een spookcentrum en als het budget niet toereikend is 

dan haal je dat uit het voordeel bij de besparingen bij de Bromtol 

Voorzitter afsluitend luister naar onze bewoners en doe er wat 

mee dat noemt Gezond Burger Verstand burgerparticipatie Tot 

zover. 

 


